
Rheinufer Korb

15.00/Person

Salametti, 3 verschiedene Käse, Schokoladenriegel, Apfel, Verschiedene Brotsorten und Butter, Mineralwasser 0.5L

Rheinufer basket

Salametti, 3 different cheeses, Chocolate bar, Apple, Various breads and butter, Mineral water 0.5L

Solitude Park Korb

24.00/Person

Grüne Gazpacho, Melonensalat mit Rosmarin mariniert, serviert mit Culatello Schinken und Grissini, Ciabatta Sandwich mit Mozzarella di Bufala - Rucolasalat und grilliertes Gemüse, Aprikosen-Himbeere Quark mit Schokolade, Verschiedene Brotsorten und Butter, Mineralwasser 0.5L

Solitude Park basket

Green gazpacho, melon salad marinated with rosemary, served with Culatello ham and grissini, ciabatta sandwich with mozzarella di bufala - rocket salad and grilled vegetables, apricot-raspberry curd cheese with chocolate, various types of bread and butter, Mineral water 0.5L

Eine Decke ist bei jedem Korb dabei. Alle Picknick Körbe können mit Museumstickets für CHF 12 (statt CHF 18) pro Person und Wein für CHF 15 pro Flasche ergänzt werden. Reservationen 24h im Voraus. Weitere Informationen finden Sie unter: www.chezjeannot.ch

There is a picnic blanket for each basket. All picnic baskets can be supplemented with museum tickets for CHF 12 (instead of CHF 18) per person and wine for CHF 15 per bottle. Reservations should be made 24 hours in advance. For more information, please visit www.chezjeannot.ch.